
Sodelovanje med klubi
Klubl Organlzaclje združenih narodov so med najbolj
aktivnimi v okviru mladinske organizaclje v našl ob-
člni. Zato je prav, da malo podrobneje predstavimo
njlhovo delo. O uspehih In težavah klubovcev smo se
pogovarjali z DARKO OCEPEK, članico kluba OZN na
gimnaziji Ivan Cankar In predsednlco občinskega
centra klubov OZN Ljubljana Center. Pogovor /e ste-
kel o novl oblikl dela klubov OZN - o tesnejšem
sodelovanju klubov po Slovenlji. Na glmnaziji Ivan
Cankar so blll namreč pobudnikf takega sodelovanja.
Darka je pripovedovala:

»Idejo za tesnejše sodelova-
nje med člani klubov OZN iz
vse Slovenije smo dobili na
poletni politični šoli klubov
OZN Slovenije, lansko leto v
Ankaranu. Med desetdnev-
nim skupnim bivanjem so se
spletla številna poznanstva in
prijateljske vezi med klubov-
ci. Navadno taka poznanstva
kmalu potonejo v pozabo. Mi
pa tega nismo hoteli in smo se
dogovorili za razširitev sode-
lovanja skozi vse leto, s čimer
bi poživili včasih preveč eno-
stransko delo klubov.«

- In kateri klubi so se
vkjjučili v to akcijo?

»Iz Ljubljane sta vključena
dva kluba OZN, in sicer iz gi-
mnazije Vida Janežič ter naš
klub, to je iz gimnazije Ivan
Cankar. Povezali smo se s
klubovci Ekonomsko-admi-
nistrativne šole iz Maribora in
z mladimi iz Šolskega centra
v Idriji. V zadnjem času pa je
zanimanje za tako obliko dela
pokazal tudi novoustanovlje-
ni klub OZN pri Skupnosti
pokojninskega in invalidske-
ga zavarovanja iz Ljubljane.
Zanimivo je, da nam je šele na
ta način uspelo najti pot za
tesnejše sodelovanje s klu-
bovci poljanske gimnazije.
Pred leti smo se le brezuspeš-
no dogovarjali«

- Kdaj ste potem začeli s
skupnimi akcijami?

»Konec lanskega leta smo
podpisali listino o pobratenju
štirih klubov in s tem tudi
uradno potrdili naša prizade-
vanja za boljšo povezavo med
klubi. Kmalu potem smo pri-
pravili nekaj predavanj. Hote-
li pa smo še več; namreč akci-
jo, ki bi nas dlje združila v
delu. Tako smo izdali bilten in
pripravili recital ob mednaro-
dnem letu otroka. S tem reci-
talom smo teden dni gostovali
po vsej Sloveniji. Obiskali
smo klubovce v Murski Sobo-
ti, Mariboru, Idriji, Škofji Lo-
ki in Ljubljani, nastopili pa

smo tudi na osrednji proslavi
klubov OZN Slovenije 24. ok-
tobra v Kranju. Tako smo
spoznali dobršen del Sloveni-
je, kar je bil tudi eden naših
ciljev.

Klubi OZN imajo med dru-
gim nalogo prikazati mladim
svet okrog njih v čim realhejši
podobi. Spoznavanje sveta pa
se mora začeti doma, v naši
ožji domovini in tam, kjer še
živijo Slovenci. Če hočeš
spoznavati tuje narode, moraš
najprej čim bolje poznati svo-
jega. Zato smo člani pobrate-
nih klubov pripravili preda-
vanje in nato ekskurzijo na
Avstrijsko Koroško, kjer smo
se srečali s svojimi vrstniki.
Zadnji skupni nastop pa smo
imeli na proslavi Ijubljanskih
klubovcev 10. decembra -
dnevu človekovih pravic«

- Dosedanje sodelovanje je
bilo torej kar plodno. Kakšne
načrte pa imate za naprej? Ste
izdelali kakšen program?

»Načrtov imamo sicer pre-
cej, vendar bomo od vseh za-
gotovo uresničili le izdajo bil-
tena. Izvedba drugih načrtov
pa je odvisna.od materialnih
sredstev, ki nam bodo na vo-
ljo. Žal se navadno tudi naše
delo zatakne pri denarju in
včasih prav noben entuzia-
zem ne pomaga. Tako si veči-
na članov pobratenih klubov
sama plačuje stroške prevoza
in prehrane, kadar se kje zbe-
remo, na primer na vaji za re-
cital ali na predavanju. V naj-
boljšem položaju smo klubov-
ci z gimnazije Ivan Cankar. Mi
smo praktično edini, ki ima-
mo vso podporo šolskega
vodstva, tako finančno kot
moralno. Tudi šolski prostori
so nam na voljo vedno, kadar
jih potrebujemo. Zelimo si le,
da bi tudi na drugih šolah
spoznali pomen internaciona-
listične vzgoje, ki so jo mladi
deležni v klubih OZN. Dokler
pa tega ni, nam ostane pred-
vsem dobra volja, mnogo idej

in mladostna zagnanost. Tega
nam gotovo ne bo zmanj-
kalo!«

- Za konec nam, prosim,
povej, kaj je novega na občin-
skem centru klubov OZN, ki
ga vodiš!

»Po zadnjih podatkih ima-
mo v Centru trinajst aktivnih
klubov, ki se udeležujejo ak-
cij na občinskem, mestnem in
republiškem nivoju. Prav
zdaj teče prodaja UNICEF vo-
ščilnic, klubi pa so obeležili
tudi dan človekovih pravic.
Ob tej priložnosti je občinski
center pripravil sobotni semi-
nar, sodelovali pa smo še pri
proslavi Mestnega centra klu-
bov OZN. Kmalu pa bomo
pripravili okroglo mizo o izra-
bi energije. Dela imamo torej
dovolj, volje prav tako in
upam, da bo prihodnje leto za
nas vsaj tako uspešno, kot je
bilo letošnje.«

Brane Huč


